
Vi anerkender naturligvis altid de påbud og kritikpunkter, som Finanstilsynet kommer med. Det er korrekt, at 
der har været udfordringer ved udskiftningen af vores kernesystem. Men sådanne udfordringer er 
forventelige, og vi har løbende udbedret de fejl, der er opstået. Samtidig har vi indført en række manuelle 
kontroller, som minimerer risikoen markant, og vi vurderer, at vi pt. står et rigtigt godt sted.  


